
 

 

 

 

 

 

 
Aan de voorzitter van de gemeenteraad van Nieuwegein 
Postbus 1 
3430 AA  Nieuwegein 
 
 
Nieuwegein, 26 november 2022 
 
 
Betreft: klachten over geluidsoverlast rond de Zandveldsweg 
 
 
Geachte voorzitter, 
 
Op 17 oktober hebben wij, net als alle andere raadsfracties, een brief van de heer Ahrend gekregen 
over geluidsoverlast rond de Zandveldseweg. Naar aanleiding van de brief hebben we een persoonlijk 
gesprek met hem gehad. Over de brief met bijlagen en naar aanleiding van het gesprek wil het CDA 
de volgende schriftelijke vragen aan het college stellen: 
 
1. Bent u bekent met de brieven die u van deze inwoner hebt ontvangen op/rond 7 juli en 3 oktober 

j.l. en waarvan hij een ontvangstbevestiging heeft gekregen? 

2. Heeft u inmiddels al een reactie aan deze inwoner gegeven op zijn twee brieven? En zo nee, 
waarom heeft u tot op heden nog niet gedaan? 

3. Bent u er bekend mee dat op de Zandveldseweg door veel automobilisten aanmerkelijk harder 
dan de aangegeven maximum snelheid van 50km/u wordt gereden? Zo ja, welke opties zijn tot op 
heden verkend om iets aan de handhaving van de maximum snelheid op deze weg te doen? En 
waarom heeft dit tot nu toe niet tot concrete en structurele handhavingsmaatregelen geleid? 

4. Bent u bekend met de toezegging vanuit het college (zie brief 7 juli) dat U-OV zou worden aange-
sproken op het veelvuldig te hard rijden van OV-bussen op deze weg? Zo ja, op welke wijze is ge-
volg gegeven aan deze toezegging? En wat is de effectieve uitkomst daarvan? 

5. Bent u er bekend mee dat met de toename van bedrijven op Het Klooster omwonenden van de 
Zandveldseweg de indruk hebben dat er meer (zwaar) vrachtverkeer door de stad over deze weg 
van en naar de A2 rijdt? Zo ja, klopt deze indruk van omwonenden? En zo ja, bent u bereid maat-
regelen te nemen om het doorgaand vrachtverkeer vanaf Het Klooster richting de A27 te sturen en 
daarmee uit de stad te weren? 

6. Deze inwoner geeft in zijn brief van 7 juli aan dat hem is verteld dat er op de Zandveldseweg geen 
flitspalen zullen worden geplaatst, omdat dit vanwege verkeersveiligheid (aantal ongelukken) daar 
niet nodig is. Hij constateert in die brief dat er wel flitskasten staan op de A.C. Verhoefweg en de 
Weg naar de Poort/kruising Buizerdlaan. Kunt u aangeven hoeveel ongelukken er de jaren vooraf-
gaand aan plaatsing van de flitskasten op de A.C. Verhoefweg en de Weg naar de Poort waren en 
hoeveel daarna? En kunt u aangeven hoeveel verkeersongelukken er in die jaren op de Zand-
veldseweg waren? Deelt u de opvatting van deze inwoner dat de flitskasten op de A.C. Verhoef-
weg en de Weg naar de Poort daar voornamelijk zijn geplaatst voor het terugbrengen van de ver-
keerssnelheid ter plaatse? Zo nee, waarom niet? Zo ja, waarom bent u dan niet bereid om de-
zelfde reden flitskasten te plaatsen op de Zandveldsweg? 

7. Wat vindt u er ten slotte van dat deze inwoner het gevoel heeft de speelbal te zijn van diverse 
overheidsinstanties, namelijk de gemeente Nieuwegein, provincie Utrecht en politie, die voortdu-
rend naar elkaar verwijzen waar het gaat om zijn klachten? Helaas bereiken het CDA vaker soort-
gelijke klachten over de dienstverlening van de gemeente Nieuwegein. Wat gaat u doen om de 
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behandeling van (klachten)brieven van inwoners adequater uit te voeren, zodat het vertrouwen 
van inwoners in de dienstverlening door de gemeente niet verder onder druk komt te staan? 

 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
 
 
Gerben Horst 
CDA-raadslid 




